
Zsófia személyesen is találkozhatott a pápával
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BUDAPEST/KISKUNHALAS Het
ven országból érkeztek 
résztvevők a Budapesten 
megrendezett 52. Nemzet
közi Eucharisztikus Kong
resszusra. A kongresszus 
szervezői három éven át 
szervezték, hogy létrejöjjön 
a világméretű esemény, 
munkájukat kétezer-ötszáz 
önkéntes is segítette, köz
tük a kiskunhalasi Ábrahám 
Zsófia hitoktató. A fiatal pe
dagógus azon kiválasztot
tak közé tartozott, akik köz
vetlenül is találkozhattak a 
Szentatyával.

Pozsgai Ákos 
akos.pozsgai@ mediaworks.hu

-  Hogyan választották ki az ön
kénteseket?

-Internetes felületen történt 
a jelentkezés, a Nemzetközi 
Eucharisztikus Kongresszus 
honlapján értesültem a lehe
tőségről. Én már az első al
kalommal, ami 2019-ben volt, 
önkéntesnek jelentkeztem, 
hiszen a terv az volt, hogy a 
kongresszust 2020 őszén ren
dezik. Majd idén, amikor ta
vasszal ismét megnyitották a 
jelentkezési felületet, nem volt 
kérdés számomra, hogy a szol
gálatommal szeretném segíte
ni a kongresszust.

Ábrahám Zsófia önkéntesként dolgozott a kongresszuson Fotó: P. Á.

-  Mi motiválta abban, hogy je
lentkezzen?

- Minden esetben jó érzés
sel tölt el, ha segíthetek, ezért 
számomra most sem volt kér
dés, hogy nem mint résztve
vő, hanem mint önkéntes se
gítő legyek részese ennek az 
életre szóló eseménynek.

-  Hogy zajlott az önkéntes köz
reműködők felkészítése, mi
lyen feltételeket biztosítottak 
a szervezők?

- A vírushelyzet miatt a fel
készítéseink online formában 
zajlottak, a kongresszusra kü
lön képzési programot állítot
tak össze a szervezők, amiben

az önkéntesek kaptak infor
mációt. Általában a kongres
szusról, annak lebonyolítási 
struktúrájáról, majd pedig a 
speciális feladatokról is. A fel
tételek minden helyen adottak 
voltak, gondolok itt például a 
regisztrációs feladathoz bizto
sított tabletre, telefonra. A kü
lönböző helyszínek könnyebb 
elérése szempontjából pedig 
BKK-bérletünk volt a hétre. 
Minden generáció részt vett 
az önkéntes programban, fia
tal középiskolások és egyete
misták, felnőttek, akik a mun
kájuk mellett vállalták ezt az 
önkéntes feladatot, ők szabad
ságot vettek ki a munkahelyü
kön erre az időszakra. És vol
tak nyugdíjaskorúak is, a leg
idősebb önkéntes 84 éves volt.

- Az önkéntesek a külön
böző helyszínek építésében, 
a beléptetésektől a regisztrá
cióig, a zarándokok és a VIP-
vendégek fogadásáig min
denben részt vettek és segí
tettek. Külön pólót, arcképes 
igazolványt kaptunk. Ha bár
hol meglátott bennünket a for
maruhánkban egy zarándok, 
bármikor odaléphetett hoz
zánk és legjobb tudásunk sze
rint segítettünk.

-  M ik voltak a legfontosabb 
feladataik?

-  Mit jelentett az ön számára 
a kongresszus, milyen pluszél
ményeket adott?

- Számomra a kongresszus 
egy találkozási pont volt, ta
lálkozás elsősorban az Oltá
riszentségben jelen lévő Jézus 
Krisztussal és találkozás a vi
lág minden tájáról érkező za
rándokkal. A hitbéli meggyő
ződésemet pedig tovább mé

lyítette, erősítette ez az elmúlt 
hét.

-K i tud-e ragadni egy vagy két 
olyan momentumot az elmúlt 
hét történéseiből, ami különö
sen is meghatározó volt az ön 
számára?

-  Büszke voltam, hogy a nyi
tó szentmisén öt olyan gyer
mek részesült az elsőáldozás 
szentségébe, akiket hitokta
tóként én készítettem fel. Fel
emelő, fantasztikus érzés volt 
részt venni több száz ember
rel egy-egy szentmisén, szent
ségimádáson. Csodás volt se
gítséget nyújtani és cseré
be mosolygó, kedves arcokat 
látni.

-  Úgy tudom, személyesen is ta
lálkozhatott Ferenc pápával.

-  Igen, múlt hét szerdán 
kaptam egy e-mailt, hogy a 
NEK2020 Önkéntes Program 
csodás lehetőséget biztosít a 
számomra, több mint kétezer 
önkéntes közül kiválasztot
tak abba az alig negyvenfős 
önkéntesekből álló csoportba, 
akik a Szentatya reptéri bú
csúztatásán is részt vehetnek, 
fantasztikus érzés volt. Sírva 
hívtam telefonon édesanyá
mat, hogy elmondjam neki a 
nagyszerű lehetőséget.

-  Milyen volt a Szentatyával 
való személyes találkozás?

- Még most is alig hiszem 
el, hogy ez valóban velem tör- 
tént: Sírtam és mosolyogtam 
egyszerre. Jó érzés volt a köze
lében lenni, és ahogy kiszállt 
az autóból és felénk fordult, 
még tréfálkozott is a kis ma
roknyi csapatunkkal. Koráb
ban részt vettem Krakkóban 
a világifjúsági találkozón, il
letve Prágában a Taizei talál
kozón, a Szentatyát hallottam 
már Krakkóban és a Vatikán
ban is, de a mostani szemé
lyes találkozás felülmúlhatat
lan. Mélyen megérintett a köz
vetlensége, megerősített a hi
temben.
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